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Ministrul Muncii: Am constatat ca trebuie sa evacuam sediul în 60 de zile. La Casa

de Pensii modul de lucru s-a oprit undeva la anii 1960

Ministrul Muncii, Violeta Alexandru, a declarat, joi, ca este foart îngrijorata, deoarece a constatat ca

trebuie evacuat sediul în termen de 60 de zile si nu exista o solutie pentru momentul când sediul va trebui

predat. 

„Am o serie de îngrijorari pe care vreau sa vi le împartasesc. În primul rând v-as spune faptul ca la nivelul

ministerului, tocmai ce am constatat (...) ca trebuie sa evacuam acest sediu în mai putin de 60 de zile, în

considerentul unei solicitari de evacuare din partea Ministerului de Interne si fata de care noi ar fi trebuit sa gasim

solutii din timp util”, a spus Alexandru.

Alexandru a precizat ca a avut câteva semne de întrebare si a cerut directiilor de specialitate din minister informatii

cu privire la licitatia care a fost facuta în perioada lunilor anterioare.

„Cred ca aceste lucruri ar fi trebuit rezolvate din timp, cu o buna planificare, astfel încât sa nu ajungem la un

minister extrem de dificil si care are o serie de responsabilitati cu doar doua luni înainte de termenul limita, sa fim

în situatia de a avea semne de întrebare cu privire la licitatie si în considerentul anularii acesteia, lucru la care ma

gândesc, urmând sa iau decizia în baza raportului Structurii de Specialitate, sa avem în situatia de a nu avea nicio

optiune de functionare de la începutul anului viitor. Sunt îngrijorata de faptul ca infrastructura, softurile

ministerului care gestioneaza sistemele de calcul pentru pensii, pentru salarii, tot ce înseamna infrastructura pe

baza careia iei decizii cu privire la politicile salariale si de pensii în acest minister”, a afirmat Violeta Alexandru.

Aceasta a precizat ca sunt probleme si la AJOFM, si la Casa de Pensii în ceea ce priveste programele si logistica.

„La AJOFM, de exemplu, exista doua aplicatii pentru care s-au platit milioane de euro, în ultimii ani. Prima solutia

este în cercetare, la organele de specialitate ale statului român cu serioase suspiciuni. A doua aplicatie este cu mult

mai slaba decât prima si nu ofera toate facilitatile pentru a avea o privire corecta asupra sistemului cursuri si

pregatire profesionala pentru toti cei care se afla în situatia vulnerabila din punct de vedere al locului de munca. La

Casa de Pensii informatiile sunt si ele precare. Calculul si modul de lucru s-au oprit undeva la anii 1960, sunt

într-un mod de lucru profund incompatibil cu vremurile moderne. Sunt foarte multe situatii pe care le accesez greu

de la Inspectoratul Teritorial de Munca, pentru ce am nevoie ca sa îmi fac o imagine corecta asupra situatie din

acest moment. Pe scurt, greu acces la informatii. Nu pun la îndoiala, desi as avea motive sa o fac, reaua credinta,

cât ma îngrijoreaza situatia logistica a infrastructurii cu care s-a lucrat în minister si cred ca acesta trebuie sa fie

unul dintre obiective. Şi anume sa fac lumina si sa eficientizez, în toate zonele sensibile, activitatea acestor

structuri deosebit de importante ca sa poti sa faci politici publice la nivel profesionist”, a mai spus ministrul

Muncii.
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